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Z A P I S N I K  

 

10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 19. decembra 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

10. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

Pred začetkom seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je potekala slovesna 

predstavitev nove generacije občinskih štipendistov s podpisom pogodb.  

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Ob 16.20 uri je župan obvestil Občinski svet, da so svojo odsotnost s seje opravičili svetnika 

Peter Kostrevc in Matija Škof ter svetnica Sara Tomšič. Zamudo na sejo pa je najavil svetnik 

dr. Janez Povh. 

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.21 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 25 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno se je seje udeležil še svetnik Bojan Kekec (ob 17.05 uri) tako, da je bilo na seji 

dejansko prisotnih 26 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 

Helena Brulc, dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, 

Andrej Kastrevec, Bojan Kekec, Martin Kobe, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Urška 

Kovačič, Urban Kramar, Tomaž Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok 

Mežnar, Žiga Papež, Matjaž Pavlin, Renata Pavlin, Duško Smajek, Vesna Vesel, Jiří Volt, 

Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič. 

 

b) Odsotni članica in člani Občinskega sveta:  

- Peter Kostrevc, 
- dr. Janez Povh, 
- Matija Škof in  
- Sara Tomšič.  

 
c) Prisotni župan in predstavniki občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
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- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Vanja Lakner, vodja Urada za finance in splošne zadeve, 
- Ivica Menger, po pooblastilu vodja Urada za družbene dejavnosti,  
- Peter Geršič, vodja Razvojno projektne pisarne,  
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- Pia Svilan, vodja Oddelka za ekonomiko nepremičnin,  
- Mojca Lenassi Malnarič, vodja Pravne službe Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske, 
- mag. Sandra Boršić, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor,  
- Polona Lumpert, Oddelek za ekonomiko nepremičnin,  
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,   
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  

- Ksenija Avsec, GPI d.o.o. (pri 6. točki dnevnega reda) ter 
- predstavniki medijev.  

 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno na spletni strani pred 

sejo objavljena še naslednja gradiva: 
- amandma župana k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto ter popravek 
amadmaja (pri 5. točki), 

- sprememba gradiva pri 11. točki: Novelacija Izvedbenega načrta Trajnoste urbane 
strategije Mestne občine Novo mesto, 

- sprememba gradiva pri 12.4 točki: Predlog sklepa o določitvi višine grobnine za 
pokopališče Šmihel, Ločna, mestno pokopališče Srebrniče, Stranska vas in Prečna,  

- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 10. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto. 

 

 

Določitev dnevnega reda 

 

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 10. seje Občinskega 

sveta Mestne občine novo mesto. 
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II. 

Razširitev dnevnega reda 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 10. seje Občinskega 

sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

 

III. 

Celoten dnevni red 

 

V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti ter 

pozval svetnike k razpravi o dnevnem redu 10. seje.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 168 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 

 

d n e v n i   r e d  
10. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  
3. Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto – druga obravnava  
4. Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele 

Krajine – druga obravnava 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto - druga obravnava  
6. Dopolnjen osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu DOLB GG 

Novo mesto – prva obravnava  
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa 

v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava  
8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih 

služb dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek  

9. Predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo 
mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek  

11. Novelacija Izvedbenega načrta Trajnostne urbane strategije Mestne občine Novo 
mesto 2030  

12. Premoženjsko – pravne zadeve  
12.1 Predlog Sprememb in dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Mestne občine Novo mesto za leto 2024 
12.2 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
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12.3 Predlog Splošnega sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča v 
upravljanju krajevnih skupnosti 

12.4 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Šmihel, Ločna, 
mestno pokopališče Srebrniče, Stranska vas in Prečna 

12.5 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališče Gabrje v Krajevni 
skupnosti Gabrje 

12.6 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Smolenja vas, 
Potov Vrh in Veliki Slatnik v Krajevni skupnosti Mali Slatnik 

12.7 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališči Otočec in Ždinja 
vas v Krajevni skupnosti Otočec 

13. Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  
13.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem Zavoda Anton Podbevšek 

Teater v letu 2022 
14. Kadrovske zadeve 

14.1 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice   

14.2 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Upravni odbor 
Fakultete za organizacijske študije Novo mesto  

14.3 Predlog sklepa za mnenje ustanovitelja o kandidatki za ravnateljico Osnovne 
šole Dragotina Ketteja 

14.4 Predlog sklepa za mnenje Mestne občine Novo mesto o razrešitvi direktorja 
Varstveno delovnega centra Novo mesto  

15. Poročilo župana 
16. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

IV. 
Skrajšani postopek 

 
Župan je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal skrajšani postopek za obravnavo 8., 9. in 10. točke dnevnega reda: 
8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb 

dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega 
plina tarifnim odjemalcem – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

9. Predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo 
mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 

 
S K L E P, št. 169 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 

S k l e p  
o sprejemu odlokov po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 8., 9. in 10. točko: 
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8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih 
služb dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek  

9. Predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini 
Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 
področju Občinske uprave Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog 
za skrajšani postopek  

po skrajšanem postopku. 
 (24 ZA, 0 PROTI) 

 
 

V. 
Združitev obravnave točk 

 
Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za podtočke 12.3 do 12.7 pri 12. točki: Premoženjsko – pravne 
zadeve:  
12.3 Predlog Splošnega sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča v upravljanju 

krajevnih skupnosti  
12.4 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Šmihel, Ločna, mestno 

pokopališče Srebrniče, Stranska vas in Prečna  
12.5 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališče Gabrje v Krajevni skupnosti 

Gabrje 
12.6 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Smolenja vas, Potov Vrh in 

Veliki Slatnik v Krajevni skupnosti Mali Slatnik 
12.7 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališči Otočec in Ždinja vas v 

Krajevni skupnosti Otočec 
dnevnega reda 10. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan, mag. Gregor Macedoni, prešel  k 
skupnemu glasovanju o združitvi obravnave podtočk 12.3 do 12.7 dnevnega reda 10. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 170 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje podtočke 

pri 12. točki: Premoženjsko – pravne zadeve: 
12.3 Predlog Splošnega sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča v 

upravljanju krajevnih skupnosti  
12.4 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Šmihel, Ločna, 

mestno pokopališče Srebrniče, Stranska vas in Prečna  
12.5 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališče Gabrje v Krajevni 

skupnosti Gabrje 
12.6 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Smolenja vas, Potov 

Vrh in Veliki Slatnik v Krajevni skupnosti Mali Slatnik 
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12.7 Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališči Otočec in Ždinja vas 
v Krajevni skupnosti Otočec 

dnevnega reda 10. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

16. 11. 2023, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave na predlog predsedujočega sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 171 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  

 
p o t r d i l 

zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 
ki je bila dne 16. 11. 2023, v predlagani vsebini.  

(25 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 
K 3. točki 

Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto - druga obravnava 
 
Gradivo Komisije za statut in poslovnik je bilo objavljeno na spletni strani občine v 
petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa še poročilo s seje Komisije za statut in 
poslovnik, ki je obravnavala predlog Poslovnika  občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
v drugi obravnavi. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut 

in poslovnik.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je po uvodni obrazložitvi župan dal besedo predsednici 

Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto v drugi obravnavi. 

 

Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica 

Komisije za statut in poslovnik.  

 

Po poročilu komisije je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in članov 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  



7 

 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 172 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

P O S L O V N I K  
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine 

– druga obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o 
ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine – druga obravnava. 

 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je po uvodni obrazložitvi župan dal besedo predsednici 

Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine – druga obravnava. 

 

Poročilo Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica komisije.   

 

Po poročilu Komisije za statut in poslovnik je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl 

razpravo članic in članov Občinskega sveta.  

 
Pri tej točki je razpravljala dr. Vida Čadonič Špelič (izrazila zadovoljstvo in pohvale ob sprejemu 
odloka ter čestitke direktorici Skupne občinske uprave za njeno delo).  
  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 173 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 
O D L O K  

o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine 
v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  

(25 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še amandma župana k predlogu odloka ter poročili s sej delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava, in sicer:  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni in predstavil 

amandma župana k predlogu odloka.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik, ki je svetnike seznanila, 
da je Komisija za statut in poslovnik z dodatnim sklepom zadolžila Občinsko upravo, 
da naj do seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto pripravi natančna 
pojasnila glede pravne podlage za amandma župana ter da se naj poopravijo navedbe 
glede poslovnika.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki so razpravljali:  

- Silvo Mesojedec (ima občutek, da gre pri predlogu odloka bolj za pobiranje sredstev in 
polnjene občinskega proračuna in se bo spet reveže sililo k prodaji zemljišč; kar se tiče 
amandmaja župana, meni, da bi bilo potrebno pomagati tudi ostalim podjetnikom in ne 
samo Revozu in ni pošteno, da se ne da vseh v isti koš, zato bo glasoval proti predlogu 
amandmaja),  

- Boštjan Grobler (replika na razpravo svetnika Mesojedca; kar se tiče amandmaja 
župana, je potrebno na Revoz gledati s perspektive globalnega trga in s perspektive 
Slovenije, na lokalnem nivoju pa je z vidika procesnega inženirstva Revoz vedno nekaj 
korakov pred celo Slovenijo in daje tempo razvoju procesnega dela v Sloveniji; Revoz 
je zgled in učitelj mnogim slovenskim podjetjem ter center znanja, ki ga ne moreš 
ustvariti),  

- Srečko Vovko (po eni strani je treba v tem okolju pomagati z razbremenitvijo prispevka, 
po drugi strani pa bi lahko tudi druge gospodarske subjekte vsaj na simbolični ravni 
delno oprostili plačila prispevka in jim s tem pokazali, da je občini mar tudi za njih),   

- Andrej Kastrevec (predlog, da bi se zmanjšal rok za pridobitev statusa zazidlljive 
stavbne parcele po OPN; glede amandmaja župana se strinja, da se pomaga 
gospodarstvu, vendar je opozoril na to, da so novomeška podjetja vlagala v šport, 
kulturo in drugo infrastrukturo, Revoz pa temu ni sledil, zato se s tem amandmajem 
druga podjetja postavlja v neenakopraven položaj), 

- Žiga Papež (kot predstavnik mladih je izrazil mnenje, da je danes stanovanjska politika 
neustrezna; podpira ukrepe, ki so aktivno in razvojno naravnani in še naprej je potrebno 
uresničevati stanovanjsko strategijo ter strategijo mladih),  

- Renata Pavlin (strinja se s ciljem odloka, da je potrebno spodbuditi lastnike nezazidanih 
stavbnih zemljišč k gradnji ali prodaji teh zemljišč, vendar ocenjuje, da je 100% 
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povišanje vrednosti točke previsoko; kot predlog navaja, da ZURep-3 omogoča občini, 
da s posebnim odlokom o taksi lahko določi območja, na katerih se plačuje taksa za 
neizkoriščeno stavbno zemljiše, ki znaša 0,30 eur/m2, prihodki od takse pa so 
namenski vir občine za financiranje ukrepov zemljiške politike; glede amandmaja 
župana razume razloge zanj, vendar sistem NUSZ ni ukrep socialne politike, ampak je 
primarno orodje za pridobivanje lastnih finančnih prihodkov občin in občine ne smejo 
določati oprostitev mimo pravnih podlag in se sprašuje, ali je pravna podlaga res prava; 
pripomba glede predlagane spremembe 8. člena odloka ter uporabe faktorja 1,2 v 
odloku), 

- mag. Adolf Zupan (pristop je pravilen; mesto je treba zgostiti in ga še bolj urediti; pomen 
Revoza je izjemno velik in je treba vedeti, da bi druga okolja še z večjimi finančnimi 
vložki želela pridobiti v svojo sredino tako proizvodnjo) ter  

- Urban Kramar (primer dobre prakse iz občine Ajdovščine, kjer je župan predstavil še 
bolj drastičen dvig, zato meni, da so postopki v to smer pravilni; podpira predlog 
županovega amandmaja). 
 

Na vprašanja, pripombe ter predloge iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 174 

 

I.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

A M A N D M A 
k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto 
 

V predlogu odloka se 4. člen dopolni, tako da se za točko f)  v prvem odstavku 14. člena 
doda nova točka g), ki se glasi: 
 
»PA1 – GOSPODARSKI NAMEN 1: 
Revoz d.d. - Proizvodnja motornih vozil.« 
 
V predlogu odloka se 5. člen dopolni, tako da se tabela v točki a) drugega odstavka 15. 
člena, za drugo vrstico, dopolni z vrstico: 
» 

PA1 Revoz d.d. - gospodarski 
namen 1  

1050 950 520 260 

» 
 
V predlogu odloka se 6. člen dopolni, tako da se tabela v prvem odstavku 17. člena, za 
tretjo vrstico, dopolni z vrstico: 
 
» 

PA1 Poslovne površine – Revoz d.d. 0,00023845 

» 
 
V predlogu odloka se doda nov 8. člen, ki se glasi: 
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»Vrstica s šifro dejavnosti PA1 iz 17. člena, preneha veljati z 31. 12. 2025. Posledično 
prenehata veljati tudi 14. in 15. člen tega odloka, v delu, ki se nanaša na šifro dejavnosti 
PA1. 
 
Po prenehanju veljavnosti 14., 15. in 17. člena, v delu, ki se nanaša na šifro dejavnosti 
PA1, se za dejavnosti s šifro PA1 uporabljajo določbe, vezane na šifro dejavnosti PA.« 
 
8. člen predloga odloka se ustrezno preštevilči v 9. člen. 

(19 ZA, 4 PROTI) 
 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi z upoštevanjem amandmaja iz I. točke. 

(20 ZA, 4 PROTI) 
 

Na predlog župana se pri glasovanju o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto zaradi težav pri 

glasovanju prišteje tudi glas ZA svetnika Jiříja Volta.    

 

 

 

 
K 6. točki 

Dopolnjen osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu DOLB GG 
Novo mesto – prva obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali dopolnjen osnutek Oldoka o 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu DOLB GG Novo mesto – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali dopolnjen osnutek Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu DOLB GG Novo mesto v prvi obravnavi.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 175 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil 
 

dopolnjen osnutek Odloka 
o občinskem podrobnem prostorskem načrtu DOLB GG Novo mesto in Okoljsko 

poročilo za OPPN DOLB GG Novo mesto v prvi obravnavi. 
 

2. 
Pripombe in predlogi občinskega sveta so sestavni del pripomb in predlogov z javne 
razgrnitve ter javne obravnave. 

(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 

K 7. točki 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o ureditvi cestnega 
prometa v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini 

Novo mesto – prva obravnava. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 
 

S K L E P, št. 176 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini 

Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 
(25 ZA, 0 PROTI) 
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K 8. točki 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb 
dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega 

plina tarifnim odjemalcem - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembi Odloka 
o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb dejavnosti sistemskega operaterja 
distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih 

gospodarskih javnih služb dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in 

dobave zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - prva obravnava – predlog za skrajšani 

postopek. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 177 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb dejavnosti 
sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega plina 

tarifnim odjemalcem v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
II.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb dejavnosti 
sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega plina 

tarifnim odjemalcem v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(26 ZA, 0 PROTI) 
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K 9. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo 

mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah 
Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo mesto - prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko 

pravne zadeve.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah Odloka o pokopališkem redu 

v Mestni občini Novo mesto - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 178 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo mesto 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
II.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o spremembah Odloka o pokopališkem redu v Mestni občini Novo mesto 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 10. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 

področju Občinske uprave Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave 
Mestne občine Novo mesto - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave 

Mestne občine Novo mesto.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednici 

Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Mestne občine Novo mesto - 

prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 

 

Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica 

Komisije za statut in poslovnik.  

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 179 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske 

uprave Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(25 ZA, 0 PROTI) 

 
II.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske 

uprave Mestne občine Novo mesto v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 11. točki 

Novelacija Izvedbenega načrta Trajnostne urbane strategije Mestne občine Novo mesto  
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Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog novelacije Izvedbenega 
načrta Trajnostne urbane strategije Mestne občine Novo mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,   

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti ter 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo.  
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Peter Geršič, vodja Razvojno projektne pisarne.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikom 

delovnih teles, ki so obravnavala predlog novelacije Izvedbenega načrta Trajnostne urbane 

strategije Mestne občine Novo mesto. 

Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti ter 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali:  

- Boštjan Grobler (pohvala predstavitvi in dosežkom v TUS ter smelosti načrtov in 

realizaciji), 

- Jiří Volt (čestitke predstavitvi; na Odboru za družbene dejavnosti so pogrešali 

informacije o tem, kaj se dogaja z gradom Grm), 

- Srečko Vovko (v strategiji se je pozabilo na grad Grm, ki je biser in bi bilo potrebno, da 

je v perspektivah v tej strategiji), 

- Marko Dvornik (pohvala pripravljalcem; izpostavil je mestno železniško linijo, za katero  

bi bilo dobro, da bi bila povezana z Občino Straža in z njenim obstoječim tovornim 

tirom), 

- mag. Adolf Zupan (pohvala sodelavcem, ki delajo na teh projektih; počasi prihaja čas 

za vključitev mehkih vsebin, ima pa občutek, da se bolj vlaga v infrastrukturo; v 

prihodnje bi se bilo potrebno osredotočiti tudi na reševanje težav z onesnaženjem 

zraka, še posebej v zimskih mesecih) ter 

- Matjaž Pavlin (mesto je prekrasno, a Glavni trg še vedno ne oživi, kar bi bilo potrebno 

rešiti).  

 

Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni ter pojasnil, da je bilo 

objavljeno gradivo naknadno dopolnjeno in predlagal glasovanje o gradivu kot celoti.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 180 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

sprejme 
 

Novelacijo izvedbenega načrta Trajnostna urbana strategija Novo mesto 2030.  
(26 ZA, 0 PROTI) 
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K 12. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve 

 
K 12.1. točki 

Predlog Sprememb in dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 
Mestne občine Novo mesto za leto 2024 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sprememb in dopolnitev  
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sprememb in dopolnitev  Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne 

občine Novo mesto za leto 2024. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.    

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 181 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

spremembe in dopolnitve 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto 

za leto 2024, ki vključujejo: 
- Spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne 

občine Novo mesto za leto 2024. 
(25 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 
K 12.2 točki 

Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 
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grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 

nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 182 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

s k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 573/8, 
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 627/3,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 635/2,  
- katastrska občina 1481 Smolenja vas parcela 1258/5,  
- katastrska občina 1481 Smolenja vas parcela 1683/8,  
- katastrska občina 1481 Smolenja vas parcela 1261/2,  
- katastrska občina 1481 Smolenja vas parcela 1513/6,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 2448,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 1239/5,  
- katastrska občina 1488 Hrušica parcela 1058/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 732/4,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 735/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 735/25,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 749/9,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 749/12,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 735/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 735/8. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
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K 12.3 točki 
Predlog Splošnega sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča v upravljanju 

krajevnih skupnosti 
 

K 12.4 točki 
Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Šmihel, Ločna, mestno 

pokopališče Srebrniče, Stranska vas in Prečna 
 

K 12.5 točki 
Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališče Gabrje v Krajevni skupnosti 

Gabrje 
 

K 12.6 točki 
Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališča Smolenja vas, Potov vrh in 

Veliki Slatnik v Krajevni skupnosti Mali Slatnik 
 

K 12.7 točki 
Predlog Sklepa o določitvi višine grobnine za pokopališči Otočec in Ždinja vas v 

Krajevni skupnosti Otočec 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo združil 
obravnavo podtočk 12.3 do 12.7 pri 12. točki: Premoženjsko – pravne zadeve.   
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali gradivo pod 12.3 do 12.7 točko 

dnevnega reda, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali gradivo pod 12.3 do 12.7 točko dnevnega reda. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

 

 
S K L E P, št. 183 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana s skupnim glasovanjem ter 

brez razprave sprejel  

 

s k l e p e 

 

I.  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Splošnega sklepa o določitvi 
višine grobnine za pokopališča v upravljanju krajevnih skupnosti. 
 

II. . 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Sklepa o določitvi višine 
grobnine za pokopališča Šmihel, Ločna, mestno pokopališče Srebrniče, Stranska vas 
in Prečna. 
 

III.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Sklepa o določitvi višine 
grobnine za pokopališče Gabrje v Krajevni skupnosti Gabrje. 
 

IV.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Sklepa o določitvi višine 
grobnine za pokopališča Smolenja vas, Potov vrh in Veliki Slatnik v Krajevni skupnosti 
Mali Slatnik. 

 
V.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Sklepa o določitvi višine 
grobnine za pokopališči Otočec in Ždinja vas v Krajevni skupnosti Otočec. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 13. točki 

Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 

K 13.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem Zavoda Anton Podbevšek Teater 

v letu 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnaval 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem Zavoda Anton Podbevšek Teater v letu 2022. 

 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora 

Mestne občine Novo mesto.   

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je podala Vesna Vesel, 

predsednica odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 184 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
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se seznani 
s Poročilom o opravljenem nadzoru nad ravnanjem Zavoda Anton Podbevšek Teater v 

letu 2022. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 14. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 14.1 točki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice  
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan pozval k razpravi članice in člane Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 185 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

 

Mileno Jaklič, 

Danila Malnarja in  

Urško Korasa 

 

za predstavnike ustanovitelja 
v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice  

za mandatno obdobje štirih let. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 14.2 točki 

Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Upravni odbor Fakultete 

za organizacijske študije Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 
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Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan pozval k razpravi članice in člane Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 186 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

 

Katjo Grgić, 

Darjo Judež in 

Romana Kapša 

 

za predstavnike ustanovitelja 
v Upravni odbor Fakultete za organizacijske študije Novo mesto  

za mandatno obdobje štirih let. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 14.3 točki 
Predlog sklepa za mnenje ustanovitelja o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole 

Dragotina Ketteja 
 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan pozval k razpravi članice in člane Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 187 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 

 

pozitivno mnenje 
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o Vidi Marolt, 

kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Dragotina Ketteja 

za petletno mandatno obdobje.  

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 14.4 točki 

Predlog sklepa za mnenje Mestne občine Novo mesto o razrešitvi direktorja Varstveno 

delovnega centra Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan pozval k razpravi članice in člane Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 188 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

se strinja z razrešitvijo 

direktorja Varstveno delovnega centra Novo mesto, Mitje Mežika, zaradi sporazumne 

odpovedi pogodbe o zaposlitvi.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 15. točki 

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  

 

Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 

seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 
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K 16. točki 

Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 

I.  
Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 

članov Občinskega sveta, podane na 9. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 

 

 

 

vprašanja in pobude: 

 

900-0011/2023-131 Pobuda vrtca Ciciban za ureditev gozdnega igrišča v enem izmed mestnih 
gozdov  

900-0011/2023-132 
 

Pobuda, da se ekološki otoki po krajevnih skupnostih ogradijo z lesom in 
ne z žičnatimi ograjami 

900-0011/2023-133 Vprašanje, kdaj se bodo namestile videokamere na Muhaberju 
900-0011/2023-134 Pobuda za namestitev video kamer pri Šolskem centru Novo mesto 
900-0011/2023-135 Nedelujoči semaforji v Ločni in Žabji vasi  
900-0011/2023-136 Rekonstrukcija Ob Težki vodi 
900-0011/2023-137 Južna zbirna cesta 
900-0011/2023-138 Lastništvo garaž na Seidlovi cesti pri Plavi laguni 
900-0011/2023-139 Občina in umetna inteligenca 
900-0011/2023-140 
 

Dodatne lokacije za umestitev zelene puščice za zavijanje v desno ter 
nočna osvetlitev 

900-0011/2023-141 Ponovna pobuda za spremembo imena točke Pobude in vprašanja 
900-0011/2023-142 Nočno delovanje telovadnic v osnovnih šolah 
900-0011/2023-143 Poškodovana avtobusna postaja pri Policijski postaji v Bršljinu 
900-0011/2023-144 Pobuda za dopolnitev semaforjev z zeleno puščico 
900-0011/2023-145 Redarska služba 
900-0011/2023-146 Ureditev brežine ob Levičnikovi cesti 
900-0011/2023-147 Dostop do parcele 
900-0011/2023-148 Notranja igralnica za otroke 
900-0011/2023-149 
 

Odprava nepravilnega parkiranja na Šmihelski cesti – slepi krak od 
križišča do Kmetijsko gozdarskega zavoda Novo mesto – pobuda za 
namestitev gumijastega robnika 

900-0011/2023-150 Delovanje semaforja pri Amigo baru v Malem Slatniku 
900-0011/2023-151 Pobuda za ureditev brežine na Ulici Marije Tomšič 
900-0011/2023-152 Označitev mestnih sprehajališč 
900-0011/2023-153 Rudolfovo sprehajališče - izvedba 
900-0011/2023-154 
 

Izboljšanje prometne varnosti na cesti iz Gumberka proti Otočcu pri 
Lesenem mostu 

900-0011/2023-155 Vstopna točka Trška gora 
 

II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 10. seji Občinskega sveta, ki 

je bila dne, 21. 12. 2023 podali naslednja vprašanja in pobude:  

 
Maja Žunič Fabjančič 
900-0014/2023-156 
(ustno in pisno vprašanje) 

Sredstva iz naslova občinskih razpisov za leto 2023 
Na Regijski NVO center se je obrnilo kar nekaj društev in nas 
obvestilo, da iz naslova občinskega razpisa za letošnje leto 2023 še 
ni prejelo sredstev, čeprav so oddali vmesno in končno poročilo in 
zahtevke.  
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Glede na povratne informacije NVO, kjer smo preverili ali gre zgolj 
za posamezne primere ali splošno zamudo, je naš naključni vzorec 
danes pokazal, da od 19 društev: 
- 7 prejela sredstva na podlagi 1. vmesnega poročila  
- 4 so prejela vsa sredstva  
- 8 še ni prejelo nobenih sredstev, čeprav so oddali obe poročili 
(vmesno, junij in končno oktober – 30 dni valuta) in niso dobili 
nobene povratne informacije, da je s poročilom kaj narobe. 
Med njimi npr. Šola zdravja, vsi poznamo oranžne majice, ki vsak 
dan nudijo storitev brezplačne telovadbe za starejše s 400 člani in 
10 skupinami v Novem mestu. Nič denarja doslej, čeprav so oddali 
poročila. Tukaj gre za primer nacionalne organizacije, ki kandidira 
tudi v drugih sredstvih in iz drugje zalaga sredstva. Manjša društva, 
ki so v večini, pa nimajo drugih sredstev in zalagajo osebna sredstva 
članov za stroške za izvajanje storitev za občane vse leto, danes je 
21.december in jih zelo skrbi, kdaj bodo izplačila. Še posebej po 
lanski izkušnji, ko dejansko nekatere organizacije niso dobile vseh 
sredstev po sklenjeni pogodbi in to brez pojasnila. Kljub temu, da je 
bilo poročilo oddano in ni bilo zahtevanih dopolnitev. 
Moje vprašanje je, kdaj bodo NVO prejele izplačila po  pogodbah za 
sofinanciranje programov in projektov v letu 2023 oz. bodo v primeru 
neizplačila pogodbenih obveznosti s strani financerja prejele 
obvestilo oz. pojasnilo.  
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 
Maja Žunič Fabjančič 
900-0014/2023-157 
(pisna pobuda) 

Obnovitev drevoreda na Kočevarjevi ulici pri OŠ Bršljin 
Pobuda, da se enoredni drevored ob Kočevarjevi ulici (pri igrišču OŠ 
Bršljin) v letu 2024 ponovno strokovno pregleda in prioritetno obnovi.  
OŠ Bršljin prejema številne pritožbe staršev in okoliških prebivalcev 
glede urejenosti drevoreda in nevarnosti zaradi neustrezne oskrbe 
dreves.  
Strokovni pregled je že opravil tudi Peter Železnik, županov 
pooblaščenec za mestno drevje, ki je ugotovil, da v enorednem 
drevoredu gorskega in ameriškega javorja ob Kočevarjevi ulici 
manjka 7 dreves, ki bi jih morali nadomestiti ter, da na začetku, pri 
križišču, stoji suho drevo, ki je prav tako potrebno zamenjave. 
Predlaga zasaditev 8 sadik gorskega javorja. 
Glede na to, da je bil konec 2023 zasajen krajši drevored, kot 
nadaljevanje obstoječega, v okviru projekta Urbanke v KS Bršljin, 
kjer je sodelovala tudi MONM, bi bilo smiselno urediti celoten 
drevored. Poleg zagotavljanja varnosti in omogočanja ustrezne rasti 
in urejenosti dreves je vlaganje v zasaditve mestnih dreves 
najcenejši ukrep lokalnih skupnosti v boju proti podnebnim 
spremembam. 

 
Uroš Lubej 
900-0014/2023-158 
(ustno in pisno vprašanje) 

Problematika ekološkega otoka Rozmanova ulica 
Opozoril bi rad na problematiko prebivalcev Rozmanove ulice. Že 
približno tri mesece se neuspešno dopisujejo z odgovornimi glede 
delovanja ekološkega otoka na tej ulici (nasproti banke Nova KBM). 
Kartici ne delujejo, potopni koši so zaklenjeni tako, da smeti odlagajo 
na drugih mestih.  
Ima dve vprašanji:  
- Zakaj odgovorni tako dolgo niso rešili problema?  
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- Kdaj bodo prebivalci dobili delujoč otok? 
Predlaga, da se preveri ustrezno komunikacijo s prebivalci.  

 
Urš Lubej 
900-0014/2023-159 
(ustna in pisna vprašanja) 

Zavod Novo mesto 
V zadnjih mesecih sem prejel več zaskrbljenih opozoril glede 
delovanja Zavoda Novo mesto. V tej luči postavljam naslednja 
vprašanja:  
• Zavodu se očita, da je v zadnjem obdobju veliko redno zaposlenih 
zapustili zavod. Koliko redno zaposlenih je v zadnjem obdobju 
(mandatu obstoječega direktorja) zapustilo Zavod Novo mesto? 
Koliko je skupno število zaposlenih po posameznih letih v zadnjih 
treh let.  
• Zavodu se očita, da je tudi edini večji projekt na področju kulture 
festival SGSM bil neuspešen. Prosim za podatke o uspešnosti 
festivala SGSM, in sicer število (po polni ceni) prodanih vstopnic, po 
posameznih predstavah.  
• Veliko dogodkov naj bi bilo v zadnjem obdobju odpovedanih. 
Zanima me, koliko dogodkov je bilo odpovedanih v letih 2022 in 2023 
in kakšni so razlogi za odpoved posameznih dogodkov?  
• Zavodu nekateri očitajo veliko komercializacijo. Zato me zanima, 
kakšen javni interes zavod zasleduje za koncerte naslednjih 
glasbenih skupin oziroma izvajalcev: Rock partyzani; Gianni Rijavec; 
Gašper Rifelj in Matjaž Kumelj. Ali ne gre tukaj – z vsem 
spoštovanjem – vendarle za skupine izrazito komercialnega 
značaja? Zanima me tudi, ali so omenjeni štirje dogodki (koncerti) 
bili finančno uspešni (prosim za utemeljitev). Kakšno je bilo število 
prodanih kart (po polni ceni) po posamezni predstavi?  
• Zavodu očitajo, da kljub številni ekipi zaposlenih ne ustvarja dovolj 
lastnih dogodkov, še posebej ne v času pomladno-poletne sezone. 
Zato sprašujem, koliko kulturno-turističnih prireditev, festivalov, 
predstav, razstav, delavnic, otroških prireditev in drugih dogodkov je 
Zavod Novo mesto organiziral v času pomladno-poletne sezone?  
• Koliko novih in koliko starih turističnih produktov je ekipi Zavoda  
Novo mesto uspelo realizirati v turistični sezoni 2023?  
•  Kakšna je skupni stroške letošnjega adventnega dogajanja (prosim 
za razrez tudi po posameznih glavnih postavkah).  
•  Kakšen je bil strošek nabave osvetlitve v lanskem letu (2022)? Ali 
drži, da je del opreme neuporaben? Prosim za natančno pojasnilo 
glede tega.  
• Kakšna je trenutna finančna situacija v Zavodu Novo mesto? 
Kakšen je finančni primanjkljaj v letošnjem letu?  
• Podajam pobudo Nadzornemu odboru, da opravi temeljito revizijo 
poslovanja Zavoda Novo mesto.  
• Podajam tudi pobudo vodstvu občine, da tudi sama preuči 
smotrnost poslovanja Zavoda Novo mesto. 

 
Urš Lubej 
900-0014/2023-160 
(ustna in pisna pobuda) 

Objekt poleg Vrtca Metka 
Zanima me, ali ima občina kakršne koli načrte za zapuščeni objekt 
poleg vrtca Metka na ulici Kettejev drevored, in kakšni so ti načrti.  

 
Uroš Lubej 
900-0014/2023-161 
(pisno in ustno vprašanje) 

Most na Loko 
Zanima me, kaj pomeni tabla »hoja na lastno odgovornost« na 
začetku mosta na Loko.  
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Silvo Mesojedec  
900-0014/2023-162 
(pisna pobuda) 

Dopolnitev pobude št. 900-0011/2023-144 glede zelene puščice 
Pripravljavec odgovora ni dobro razumel pobude, kajti ne gre se o 
izhodu iz parkirišča pri Supernovi v Bršljinu, ampak o cesti iz smeri 
Bučne vasi proti Bršljinu. Tam bi namreč bila zelena puščica za 
zavijanje v desno. 
Enako pobuda odstranitev zelene puščice pri križišču proti Žabjaku, 
kajti zakonodaja se je spremenila in tam bi lahko bilo normalno 
zavijanje v desno ob rdeči luči. 
 

Silvo Mesojedec 
900-0014/2023-163 
(ustna pobuda) 

Odgovor glede pobude o pravici dostopa do parcele, ki je bila 
onemogočena 
Odgovor, da je občina nastopila le v vlogi sofinancerja, je osebno za 
njega nesprejemljiv, saj ne razume, zakaj bi občina kot sofinancer 
prepustila meščanki, da se ji zapre dostop do parcele. 
 

Silvo Mesojedec 
900-0014/2023-164 
(ustna pobuda) 

Redarska služba 
Pred kratkim je imel sestanek civilne iniciative tudi z vodstvom 
policije. Tudi na RIC-u je bil posvet na temo varnostne situacije, ki jo 
je sklical Forum romskih svetnikov. Veliko se je govorilo o redarski 
službi in policija pogreša večjo aktivnost in samoiniciativnost 
redarske službe. Če se bo morala sedaj redarska služba širiti še v 
Belo krajino, je vprašanje, kako naprej. 
 

Silvo Mesojedec 
900-0014/2023-165 
(ustna pobuda) 

Objava svetniških vprašanj in pobud na spletni strani 
Kakšen je razlog, da se podana svetniška vprašanja ali pobude v 
celoti ne objavijo na spletni strani MO Novo mesto? Dajem pobudo, 
da se v bodoče le ta v celoti objavljajo, saj so odgovori namenjeni 
tudi občanom in le tako lahko ocenijo le-ta. 

 
Slavko Matko 
900-0014/2023-166 
(pisna pobuda) 

Slaba označenost cest 
Lokalne ceste so zelo slabo označene, kar se tiče cestne 
signalizacije. Ni označeno niti ob strani, niti po sredini. Pobuda, da 
se to preveri in da se da tej problematiki več poudarka v naslednjem 
letu. 
 

Slavko Matko 
900-0014/2023-167 
(ustna zahvala) 

Zahvala za aktivnosti pri pobudi o Gorjancih 

Zahvala glede pobude o Gorjancih, kar se tiče smerokazov itd. 

Skupne službe so bile zelo aktivne, naredilo se je kar nekaj obhodov 

in pripravil elaborat, kar se tiče označb. Zadeve se premikajo in 

urejajo. KS bo pripravila sestanek za vse deležnike, ki so pomembni 

za Gorjance.  

 

Žiga Papež 
900-0014/2023-168 
(ustna pobuda in 
vprašanje) 

Pobude in vprašanja svetnikov Občinskega sveta 

Dobil je občutek, da predlogi oz. vprašanja občinskih svetnikov 

pogosto ne dobijo ustrezne teže oz. pozornosti in obravnave. Ne 

vedno, ampak kdaj se pa to zgodi in to je zaskrbljujoče. Mestni 

svetniki so izvoljeni in predstavniki ljudi in to je eno izmed orodij, ki 

je pomembno in ljudje ga tudi največkrat opazijo in vidijo. Ljudje ga 

sprašujejo, zakaj so odgovori takšni, kot so. Vprašanje, kaj bi se dalo 

na tem področju narediti, da bi zagotovili neko standardizacijo 

kakovosti odgovorov občinske uprave na svetniška vprašanja in 

pobude. Nujno potrebno je, da ima vsaka pobuda oz. vprašanje 

ustrezen epilog. 
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Žiga Papež 
900-0014/2023-169 
(ustna pobuda in 
pohvala) 

Decembrska okrasitev 

Pohvala letošnjemu novoletnemu programu, ki je med najboljšimi, če 

ne celo najboljši v Sloveniji. Ko programa ni, ko ni na odru nikogar, 

je na Glavnem trgu tišina in manjka ambientalna glasba, ki dvigne 

praznično razpoloženje. Tak program si zasluži lepšo praznično 

novelirano osvetlitev. Že dolgo se glede tega ni nič zgodilo. Kot 

izhodišče se lahko pogleda elaborat T. Levičarja in S. Hrvat iz leta 

2008. 

 

Jiří Volt 
900-0014/2023-170 
(ustna pohvala) 

Pohvala 
Pohvala vsem občinskim svetnikom, ki so glasovali za nov poslovnik 
občinskega sveta.  

 
Jiří Volt 
900-0014/2023-171 
(pisna pobuda) 

Ureditev obrob ob drevesih na Glavnem trgu 
Pobuda, da se uredi obroče okoli korenin in drevesnih debel na 
Glavnem trgu. Doda naj se kovinsko rešetko, ker je to precej 
nevarno. 
 

mag. Adolf Zupan 
900-0014/2023-172 
(ustno vprašanje) 

Pobuda se nanaša na sprejem ustreznega odloka, s katerim bi bilo 
občini omogočeno, da ukrepa v primeru Osolnikove podrtije in 
razpadajoče hiše v Žabji vasi in slabih fasad. To pobudo je dal že v 
prejšnjem mandatu. Takrat je bila podana informacija, da naša 
občina sodeluje v nekem pilotnem projektu desetih občin, ki naj bi 
tak odlok pripravile. Vprašanje, kaj se dogaja s tem projektom oz. ali 
obstajajo kakšni razlogi, da do tega še ni prišlo. 
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto Gregor Macedoni. 
 

Matija Škof 
900-0014/2023-173 
(pisna pobuda) 

Nevarno prenovljeno stopnišče na Rozmanovi ulici 
S strani občanov smo prejeli opozorilo, da je prenovljeno stopnišče 
na Rozmanovi ulici (nad nekdanjim lokalom Pri slonu) nevarno. 
Sploh, ko je stopnišče mokro ali celo poledenelo namreč zelo drsi. 
Na izgled deluje, da stopnice nekoliko visijo. Obveščeni smo bili tudi, 
da ste v preteklih dneh dve osebi padli. V enem primeru je šlo za 
nosečnico. Prosimo za preučitev stanja in ukrepanje.  

 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  

 

Župan je sejo zaključil ob 19.00 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 

višja svetovalka                                                                                          župan 


